
- 1 - 
 

  
 

Z Á P I S N I C A 
 

 

 
 

z 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici,  
ktoré sa konalo dňa 10. februára 2023 o 14:30 hod.  

v zasadacej miestnosti OcÚ v Oščadnici 
 

Prítomní:   podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
 
 

R O K O V A N I E 
  
 

1.  
Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko – starosta 
obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných.  
 

Starosta skonštatoval, že na 1. zasadnutí OZ je prítomných 10 poslancov, čo je nadpolovičná 
väčšina z celkového počtu 13 poslancov, a Obecné zastupiteľstvo v Oščadnici je v zmysle čl. 4 
rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva v Oščadnici  právoplatného uznášania sa schopné.  
 
Účasť ospravedlnili: Mgr. Rudolf Matejiček, Ing. Gabriela Kuchajdíková, Mgr. Ján Brandis, 
Ing. Marián Kucharčík 
 
Za zapisovateľa zápisnice starosta určil prednostu Obecného úradu Ing. Petra Zeljenku, za 
overovateľov zápisnice boli navrhnutí poslanci: MUDr. Ľudovít Cabuk a p. Štefan Kubuš. 

 

Starosta  obce  Ing.  Marián  Plevko  oboznámil  prítomných  s návrhom  programu 1. zasadnutia 
OZ. Skonštatoval, že pozvánka spolu s návrhom programu 1. zasadnutia OZ bola v súlade s § 12 
ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vyvesená na 
Úradnej tabuli Obce Oščadnica dňa 06.02.2023.  
 
 

PROGRAM:  
 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa, dvoch overovateľov zápisnice. 
2. Kontrola plnenia uznesení. 
3. Predĺženie platnosti Programu rozvoja obce Oščadnica na roky 2015 - 2020 do 30.06.2023. 
4. Prerokovanie Zadania pre Územný plán Obce Oščadnica. 
5. Diskusia, rôzne. 
6. Záver. 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení:  MUDr. Ľudovít Cabuk a p. Štefan Kubuš 
Za zapisovateľa zápisnice bol určený:   Ing. Peter Zeljenka, prednosta OcÚ 
 

Hlasovanie o návrhu Programu 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici: 
 

  Prítomní: 10 poslancov 
     Za:  10 poslancov 
    Proti:    0 poslancov 
    Zdržalo sa:   0 poslancov 
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Starosta predniesol návrh uznesenia č. 1/2023.  
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 1/2023, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 1/2023: 
  Prítomní: 10 poslancov 
     Za:  10 poslancov 
    Proti:    0 poslancov 
  Zdržalo sa:   0 poslancov 

 
2.  

Kontrola plnenia uznesení OZ. 
 
Ing. Marián Plevko, starosta predniesol správu o kontrole plnenia uznesení a skonštatoval, že 
uznesenia OZ sú priebežne plnené, okrem uznesení týkajúcich sa činnosti hlavného kontrolóra. 
Informoval, že hlavný kontrolór je ku dňu 10.02.2023 práceneschopný.  
 
PaedDr. Marek Dudiak LL.M. , zástupca starostu uviedol, že uznesením 17/I./2022 boli 
hlavnému kontrolórovi uložené tri body, ktoré mal splniť. Správu o vykonaní kontrol za II. 
polrok 2022 mal predložiť na najbližšom rokovaní OZ, aj napriek jeho neprítomnosti. 
 
Starosta predniesol návrh uznesenia č. 2/2023.  
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 2/2023, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 2/2023: 
  Prítomní: 10 poslancov 
     Za:  10 poslancov 
    Proti:    0 poslancov 
  Zdržalo sa:   0 poslancov 

 
3.  

Predĺženie platnosti Programu rozvoja obce Oščadnica na roky 2015 - 2020 do 30.06.2023. 
 
Ing. Marián Plevko, starosta informoval o bode rokovania č. 3. Aktuálne Obec Oščadnica 
pripravuje Plán rozvoja obce na najbližšie roky. 
 
Starosta predniesol návrh uznesenia č. 3/2023.  
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 3/2023, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 3/2023: 
  Prítomní: 10 poslancov 
     Za:  10 poslancov 
    Proti:    0 poslancov 
  Zdržalo sa:   0 poslancov 

 
4. 

Prerokovanie Zadania pre Územný plán Obce Oščadnica. 
 

Ing. Marián Plevko, starosta informoval o bode rokovania č. 4. Bolo zverejnené Zadanie pre 
Územný plán Obce Oščadnica, ku ktorému sa vyjadrovali inštitúcie a občania. Na základe 
prieskumov a rozborov bolo spracované zadanie a paralelne bol začatý proces posudzovania 
strategického dokumentu. Na základe procesu bolo prijaté rozhodnutie o rozsahu posudzovania 
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dokumentu, výsledkom procesu je Prerokovanie Zadania pre Územný plán Obce Oščadnica. Po 
zapracovaní pripomienok bolo Zadanie pre Územný plán Obce Oščadnica schválené Okresným 
úradom Žilina, odbor výstavby a bytovej politiky.  
 
Starosta predniesol návrh uznesenia č. 4/2023.  
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 4/2023, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 4/2023: 
  Prítomní: 10 poslancov 
     Za:  10 poslancov 
    Proti:    0 poslancov 
  Zdržalo sa:   0 poslancov 
 

5. 
Diskusia, rôzne 

 
p. Miroslav Wimmer  sa opýtal na odhŕňanie snehu pri ústave k bytovke. 
 
Ing. Marián Plevko uviedol, že to je súkromný pozemok, nie obecná komunikácia. V rámci 
mimoriadnej situácie tam rozhrnul sneh obecný traktor. 
 
Mgr. Branislav Stempin upozornil na povinnosť vlastníkov nehnuteľností na osadenia lapačov 
snehu na strechy z dôvodu sypania snehu na miestnu komunikáciu. Informoval sa, či bude vo 
VZN o verejnom poriadku riešený zákaz pyrotechniky na území obce. 
 
PaedDr. Marek Dudiak LL.M. , zástupca starostu uviedol, že obec môže v územných 
obvodoch alebo v určitých častiach v určitých hodinách alebo dňoch zakázať predaj 
alkoholických nápojov, alebo pyrotechniky, ale musí byť presne špecifikovaný obvod a čas.   
 
PaedDr. Marek Dudiak LL.M. , zástupca starostu uviedol, že upravené chodníky často zasype 
Správa ciest pri odhŕňaní hlavnej cesty.  
 
p. Štefan Kubuš uviedol, ľudia sa chystajú spisovať petíciu za zachovanie zdravotného strediska 
v tom rozsahu ako bolo. Uviedol, že bude veľký problém s parkovaním a prístupom s dieťaťom. 
Na zdravotnom stredisku je lepší prístup aj pre starších ľudí. Uviedol, že je vyslovene proti 
tomu, aby sa toto odsúhlasovalo ďalej v budúcnosti a žiada aby aspoň všeobecný lekár pre 
dospelých ostal v priestoroch zdravotného strediska. 
 
MUDr. Ľudovít Cabuk uviedol, že v decembri na OZ sme sa dohodli, že zatiaľ ľavá strana 
zdravotného strediska bude daná do prenájmu MEDMEDICAL-u s tým, že majú právo na 
prenájom pravej časti niekedy v budúcnosti. Nebol tam uvedený žiaden časový horizont dokedy. 
„Bolo povedané, že sme tam nájomcovia – ja (MUDr. Cabuk), MUDr. Krasňan, MUDr. 
Piščeková a že kým nerozviažeme právoplatnú nájomnú zmluvu, ktorá je na dobu neurčitú, tak 
sa s tým nedá nijak pohnúť. Právnikovi MEDMEDICAL-u bolo povedané, že v prvom rade 
spravia parkovisko pri Trojičke a že začnú rekonštrukciu v rámci finančnej investície ľavej 
strany zdravotného strediska. Môžeme na podnet p. Štefana Kubuša povedať, že sa nič 
nezmenilo. Moja ambulancia funguje ďalej, ja som nerozviazal nájomnú zmluvu s obcou a kým 
budem robiť, tak nájomnú zmluvu s obcou nerozviažem a ani sa nebudem sťahovať do 
MEDMEDICAL-u.“ 
 
p. Štefan Kubuš povedal, že keby do budúcna prišiel nejaký mladý lekár, tak obec mu nemá čo 
ponúknuť. 
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Ing. Marián Plevko, starosta povedal, že ani nájomná zmluva ani uznesenie nehovorí o tom, že 
by mu spol. MEDMEDICAL nebola povinná poskytnúť priestory, pokiaľ tu ten lekár nebude, 
tak oni sú povinní poskytnúť priestor v klinike. Nemusí pracovať pod spoločnosťou 
MEDMEDICAL-u.  
 
p. Štefan Kubuš povedal, že OR v decembri navrhla nesúhlasiť, napriek tomu sa to odsúhlasilo. 
 
PaedDr. Marek Dudiak LL.M. , zástupca starostu uviedol, že OR pri OZ nesúhlasila 
s uznesením, ktoré navrhli zástupcovia, potom na OZ sa uznesenie preformulovalo.  

 
6. 

Záver. 
 
Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 
rokovanie OZ. 
 
 
 
Zápisnica podpísaná:       V Oščadnici dňa ........................... 
 

 
 
 
 

Ing. Marián Plevko       Ing. Peter Zeljenka 
        starosta Obce Oščadnica            prednosta obecného úradu 
 
 
 
 
 
 
 

        MUDr. Ľudovít Cabuk                                               Štefan Kubuš 
         1. overovateľ                             2. overovateľ 


